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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
Rogán Antal Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető miniszterhez,

,,Az Ön tárcája mennyivel támogatta az ügyeletes megmondóembert, 
Alvinc; József egyetemi tanárt?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Alvincz József, a Kaposvári Egyetem tanára többször bizonyította, hogy teljes mértékben kiáll a
kormány oktatáspolitikája mellett. Megfelelő színvonalon becsmérelte a CEU-t, a kormánypárti
sajtóban, amikor éppen arra volt szükség (,,puha karok és kamuszakok"), illetve elmagyarázta azt
is, hogy miért nincs gond az MTA önállóságát sértő intézkedésekkel (,,műbalhé").
Alvincz József úgy tűnik, mostanában tudományos értekezések helyett inkább a köznek ír
cikkeket, melyeket egyetemi tanárként jegyez. Mindez nem véletlen, hiszen az egyetemi szférán
kívül is volt karrierje: a Pest Megyei Közgyűlés fideszes képviselője volt, de 2004-ben
lemondott, mert napvilágra került, hogy egy parlagfűirtási kampány gyermekrajz-pályázatának
díjátadó ünnepségén, botrányosan viselkedett részegen, és kommunistázott is hozzá. A sajtó
információi szerint nem sokkal korábban egy németországi hivatalos úton is részegen
kommunistázott, igaz, akkor németül.
De később se mondott le róla a Párt: a kormányváltás után több állami munkát is kapott: előbb a
Vidékfejlesztési Minisztérium politikai főtanácsadója volt, majd 2014-től a Földművelésügyi
Minisztériummal és a Miniszterelnökséggel is milliós tanácsadói szerződéseket kötött. Csak a
Miniszterelnökségtől 17 millió forintot kapott bő három év alatt.
Alvinczi a CEU oktatóit azzal vádolta, hogy "több pénz érdekében elvtelen módon hajlandók
magukat eladni". Ehhez képest a kormánymédiában megjelenő cikkeiben sehol nem jelezte, hogy
a Fideszhez és a kormányhoz is kötődik, sőt milliókkal támogatják régi barátai.



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:
• A minisztérium illetve bármely jogelődje állt-e, áll-e bármilyen szerződéses

viszonyban, illetve bármilyen munkavégzésre irányuló jogviszonyban Alvincz
Józseffel, illetve olyan céggel, melynek ő a személyes közreműködője, 2010 óta?

• Amennyiben igen, Alvincz József milyen juttatásban részesült illetve milyen
költségvetéstől származó kifizetésben részesült 2010 óta az egyes években?

Várom megtisztelő és teljes körű válaszát!
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